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PROTOKÓŁ nr 20/2016 

posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury 

Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego w dniu 16 maja 2016 r. pod przewodnictwem 

pani Elżbiety Jardanowskiej – Przewodniczącej Komisji 

 

______________________________________________________________ 

 

Przewodnicząca powitała członków Komisji oraz zaproszonych gości. 

Listy obecności stanowią  załączniki nr 1 i 2  do protokołu. 

 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła proponowany porządek obrad: 

 

1. Propozycje wydarzeń kulturalnych dla mieszkańców i kuracjuszy  

w okresie lata na terenie Miasta Inowrocławia. 

2. Ustalenie planu pracy komisji na II półrocze 2016. 

3. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

4. Sprawy bieżące. 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (4 – za) i przystąpiono do jego 

realizacji.  

 

Ad. 1 

 

Propozycje wydarzeń kulturalnych dla mieszkańców i kuracjuszy  

w okresie lata na terenie Miasta Inowrocławia – załącznik nr 3   

do protokołu. 

 

Agnieszka Chrząszcz – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

W okresie wiosenno-letnim  w Inowrocławiu odbywają się dziesiątki imprez, 

głownie w plenerze, w Parku Solankowym - w muszli koncertowej, w Teatrze 

Letnim, w okolicy tężni solankowej, na Rynku, w Pijalni Wód – Palmiarni 

„Inowrocławianka”, w Teatrze Miejskim, w hali widowiskowo-sportowej i na 

placu imprez przy ul. M. Wierzbińskiego. Szeroki wachlarz przedstawiamy  

również w roku 2016.  

W Parku Solankowym praktycznie od pierwszego maja do początków jesieni,  

w każdą niedzielę i dzień świąteczny odbędą się koncerty plenerowe w cyklu 

„Inowrocławskiego Lata Muzycznego”, gdzie wstęp jest bezpłatny. Wśród 

wykonawców będą artyści polscy i zagraniczni, profesjonaliści i amatorzy, dorośli 
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i dzieci. Bogaty repertuar obejmie zarówno koncerty muzyki poważnej, 

rozrywkowej, występy folklorystyczne, galę operowo-operetkową oraz popisy 

dzieci, czy występy w ramach Ogólnopolskiego Festiwalu Młodzieżowych 

Orkiestr Dętych. W Teatrze Miejskim będą odbywały się koncerty oraz spektakle 

ze znanymi aktorami sceny polskiej. Każdy uczestnik  znajdzie  coś dla siebie.  

Aktualny kalendarz wydarzeń znajduje się na stronie www.inowroclaw.pl.  
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego materiału? 
 

Zbigniew Zygora – członek Komisji: 

Była propozycja powstania murali w Inowrocławiu. Czy powstaną, jeśli tak, to 

gdzie? 
 

Agnieszka Chrząszcz – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Tak, jest propozycja, aby murale powstały na budynku przy zbiegu ulic Dworcowa 

- Al. Kopernia lub u zbiegu ulic Staszica – świętokrzyska. Nie ma jeszcze 

konkretnej decyzji kiedy.  
 

Maria Stępniowska – członek Komisji: 

Kto jest pomysłodawcą? 
 

Agnieszka Chrząszcz – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Radni: pani Magdalena  Łośko, pan Patryk Kaźmierczak i pan Jarosław Kopeć 

złożyli interpelację w tej sprawie. 
 

Zbigniew Zygora – członek Komisji: 

W związku ze zbliżającymi  się Światowymi Dniami Młodzieży, czy będzie coś 

organizowane w Inowrocławiu? 
 

Agnieszka Chrząszcz – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Czekamy na konkretne propozycje, nikt do tej pory się z nami nie skontaktował. 

Na razie są tylko pytania, co my organizujemy? 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Oferta wydarzeń kulturalnych, którą pani Naczelnik przedstawiła, jest bardzo 

bogata. Gro imprez jest skierowana do większej liczby odbiorców. Czy 

zastanawiała się pani, w jaki sposób promować imprezy, żeby dotarła na nie jak 

największa ilość osób? 
 

Agnieszka Chrząszcz – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Takim nowym sposobem na przekazanie informacji jest system SISMS. 

http://www.inowroclaw.pl/
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System ten działa w Polsce od 2009 roku. Jest najczęściej wybieranym mobilnym 

systemem powiadamiania wśród samorządów. 

Za pomocą systemu SISMS miasta, gminy i powiaty informują swoich 

mieszkańców o: 

 Sytuacjach zagrażających zdrowiu, mieniu a nawet życiu np. krytyczne 

zjawiska pogodowe, skażenia wody itp. 

 Wydarzeniach kulturalnych i sportowych. 

 Zmianach wpływających na organizację życia np. zmiany w ruchu drogowym, 

wyłączenia prądu. 

 Istotnych sprawach lokalnych np. zebrania Radnych, bezpłatne badania 

medyczne, gospodarka odpadami. 

Samorząd, który posiada system SISMS może przesyłać do mieszkańców 3 

kategorie wiadomości: SMS, SMS Cloud i e-mail.  

Aby otrzymywać autoryzowane informacje z Urzędu należy się zarejestrować 

m.in. poprzez  e-mail lub pobrać aplikację. Decyzja o wyborze rodzaju 

odbieranych wiadomości należy do każdego z osobna.  

Formularz rejestracji jest bardzo intuicyjny. W systemie SISMS można  

rejestrować się do wielu samorządów. Należy wybrać te, które najbardziej Cię 

interesują. 

Jeśli osoba stwierdzi, że nie chce już być w tym systemie może się w każdym 

momencie  częściowo  lub  całkowicie usunąć swoje dane  z  systemu.  Pomoże  

w tym formularz ustawień rejestracji. 

Klasyczne wiadomości SMS mogą być odbierane na wszystkich typach telefonów 

komórkowych. Ze względu na koszty z reguły zawierają nie więcej niż 160 

znaków. Każdy SMS wysłany z systemu zamiast numeru nadawcy posiada 

rozpoznawalny identyfikator np. gmina, miasto, powiat. 

Wiadomości e-mail nie muszą się ograniczać co do ilości zawartych znaków, 

dlatego mogą stanowić uzupełnienie dla odbiorców krótkich wiadomości SMS. 

Komunikacja polega na zasadzie newslettera, z którego w każdej chwili można się 

wypisać. 

Czy ten system jest bezpieczny? Mogę powiedzieć, że system SISMS świadczy 

usługi zgodnie z wytycznymi GIODO, dlatego każdy użytkownik może mieć 

pewność, że jego numer telefonu będzie chroniony, a w przypadku rezygnacji  

z usługi, będzie należycie usunięty z bazy danych. Gwarancję o takim 

postępowaniu zapewnia użytkownikom regulamin, który określa warunki 

świadczenia usługi. Bez zgody użytkownika, na zarejestrowany w systemie 

telefon, nie będą przesyłane treści nie związane z charakterem wybranego serwisu 

informacyjnego np. oferty handlowe czy inny spam. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Jest to bardzo dobry pomysł.  
 

Zbigniew Zygora – członek Komisji: 

Można by w autobusach takie informacje podawać.  

https://www.sisms.pl/regulaminy


4 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

To też bardzo dobry sposób na przekazanie informacji. 

Nie widzę więcej chętnych do zabrania głosu, przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem informacji dotyczącej wydarzeń 

kulturalnych dla mieszkańców i kuracjuszy w okresie lata na terenie Miasta 

Inowrocławia? 
 

Głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Informacja została przez Komisję przyjęta.  

 

Ad. 2 

 

Ustalenie planu pracy komisji na II półrocze 2016. 

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Przedstawiła propozycje do planu pracy Komisji na II półrocze 2016 r.  

Na wrzesień: 

 Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2016 r.   

 Sprawozdanie z akcji „ LATO 2016 ” na terenie miasta Inowrocławia. 

Na październik: 

 Informacja o stanie oświaty w Inowrocławiu. 

 Omówienie wyników sprawdzianu po VI klasie szkoły podstawowej  

i wyników egzaminów po III klasie gimnazjum – wizyta w Szkole 

Podstawowej nr 11. 

Na listopad: 

 Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2017. 

 Opracowanie planu pracy Komisji na I półrocze 2017 r. 

 Efektywność pozyskiwania dodatkowych środków na działalność oświatową  

w roku 2015.  

Na grudzień: 

 Zapoznanie z planem pracy KCK na 2017 r.   

 Zapoznanie z planem pracy Biblioteki Miejskiej na 2017 r.  

 Poznanie specyfiki działalności Instytutu Józefa Glemp – wizyta w Instytucie 
 

Punkty stałe: 

-  Sprawy wymagające opinii Komisji. 

-  Sprawy bieżące. 

Czy są inne propozycje? Nikt z członków Komisji nie zgłasza innych propozycji. 

Przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem proponowanego planu pracy Komisji 

Oświaty i Kultury na II półrocze 2016 r.? 

 

Głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
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Plan pracy Komisji Oświaty i Kultury na II półrocze 2016 r. został przyjęty bez 

uwag – (załącznik nr 4  do protokołu).  

 

Ad. 3 

 

Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Agnieszka Chrząszcz – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Przestawiła projekt uchwały w sprawie wystąpienia do Sejmu Rzeczypospolitej 

Polskiej z apelem o ustanowienie Narodowego Dnia Zgody w związku z 350. 

Rocznicą Bitwy pod Mątwami – (załącznik nr 5  do protokołu). 

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Skąd zrodził się pomysł? 

 

Piotr Strachanowski – Sekretarz Miasta Inowrocławia: 

Stowarzyszenie imienia Księdza Kazimierza Kujawskiego zwróciło się z prośbą  

o przygotowanie projektu uchwały dotyczącej wystąpienia do Sejmu 

Rzeczypospolitej Polskiej z propozycją ustanowienia dnia 13 lipca Narodowym 

Dniem Zgody. Data ta związana jest z bitwa pod Mątwami, której rocznica  

350-lecia przypada w bieżącym roku. 

W Sejmie podejmowane są różne inicjatywy, projekt uchwały zostanie tam 

przesłany i poczekamy za decyzją.  

Jest to niewątpliwie jeden z zdarzeń dramatycznych, o których nie możemy 

zapomnieć, z tego względu, że powinny być one dla nas przestrogą przed wojną 

polsko-polską. Do kategorii, właśnie takich wydarzeń należy Bitwa pod Mątwami. 

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Jeśli zostanie podjęta uchwała przez Radę Miejską Inowrocławia i Sejm przychyli 

się do tej inicjatywy, to czy ten dzień będzie obchodzony co roku, czy jest to akt 

jednorazowy? 

Piotr Strachanowski – Sekretarz Miasta Inowrocławia: 

Raczej będzie to akt jednorazowy, ale na razie czekamy za decyzjami.  
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

projektu uchwały?  
 

Głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji.  
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Ad. 4 

 

Sprawy bieżące. 

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

W tym punkcie, chciałabym w imieniu Komisji zaproponować wniosek w sprawie 

zwiększenia środków na wakacje letnie dla dzieci i młodzieży w następującym 

brzmieniu: 

Komisja Oświaty i Kultury,  jednogłośnie  przegłosowała wniosek   

w sprawie zwiększenie środków finansowych na realizację letniego wypoczynku 

dzieci i młodzieży miasta Inowrocławia.                                    

Wypoczynek dzieci i młodzieży w okresie letnim wymaga większych 

nakładów niż zimowy. Wynika to z większej liczby chętnych do skorzystania  

z oferty Miasta. Dla wielu dzieci będzie to jedyna, dostępna forma wypoczynku. 

Panie Prezydencie, prosimy o choćby  minimalne dotowanie.  

Kto z członków Komisji jest za takim wnioskiem? 
 

Głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Wniosek uzyskał akceptacje Komisji i zostanie przesłany do Prezydenta Miasta 

Inowrocławia – (stanowi załącznik nr 6  do protokołu). 

Chciałabym poinformować członków Komisji, że kolejne posiedzenie planuję na 

dzień 20 czerwca 2016 r. w Przedszkolu nr 20 imienia „Kujawskich Dzieci”, przy 

ul. Wojska Polskiego 13a w Inowrocławiu. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie 

dzisiejszej Komisji. 
 

Posiedzenie Komisji trwało od godz. 10
00

 do godz. 10
50

. 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Oświaty i Kultury 

 

Elżbieta Jardanowska 

 
Protokółowała 

 

Maria Legwińska 


